
PROTOKÓŁ NR 0012.4.11.2016 z posiedzenia Komisji Bezpieczeństwa Publicznego  i Samorządu Terytorialnego   w dniu 18 października 2016r.   Miejsce posiedzenia:    I część posiedzenia – wyjazdowa- Wojewódzki Szpital Specjalistyczny nr 2  – realizacja tematu SOR, stan przygotowań do budowy lądowiska.  Czas posiedzenia:  godz. 10.00 – 11.30  II część posiedzenia - Urząd Miasta Jastrzębie-Zdrój, sala nr 130 A. Czas posiedzenia:  godz. 12.00 – 13.10.   W posiedzeniu uczestniczyli członkowie komisji oraz zaproszeni goście zgodnie             z załączoną listą obecności.   I część posiedzenia – godz. 10.00 – Wojewódzki Szpital Specjalistyczny nr 2- realizacja tematu:  -  SOR,  stan przygotowań do budowy lądowiska, dyskusja.   Eugeniusz Klapuch Z-ca Dyrektora ds. Techniczno-Eksploatacyjnych WSS nr 2 przedstawił uzasadnienie utworzenia Szpitalnego Oddziału Ratunkowego                       w Wojewódzkim Szpitalu Specjalistycznym w Jastrzębiu- Zdroju wraz                           z lądowiskiem.  Przedstawił zestawienie rzeczowe i finansowe wykonania Szpitalnego oddziału Ratunkowego w WSS nr 2, przebudowy lądowiska wraz z niezbędną infrastrukturą.   Radni zwiedzili podziemie szpitala, część przeznaczoną do wykorzystania                    w realizacji projektu.   Przedstawione i omówione materiały stanowią załącznik do niniejszego protokołu.   Lucyna Maryniak Z ust pacjenta szpitala uzyskałam informację, iż poziom sanitariatów jest niewystarczający, również wyżywienie w szpitalu jest bardzo słabe.   Alina Chojecka Na miarę możliwości finansowych szpital jest zarządzany dobrze.   Andrzej Matusiak Nie może być bardzo dobrze zarządzany, nie ma możliwości zarządzania bo nie ma środków, stan szpitala na ul. Krasickiego to tragedia, w szpitalu występuje zadłużenie, kontrakt jest niedofinansowany.   Grażyna Kuczera – dyrektor WSS nr 2 Gdyby kontrakt był odpowiednio wyższy, adekwatnie do wykonania, zadłużenia 



by nie było. W temacie SOR-u rozmawiałam z panią poseł Izabelą Kloc, posłem Grzegorzem Matusiakiem, posłem Krzysztofem Gadowskim.   Lucyna Maryniak A gdybyśmy my, jako Rada Miasta napisali do tego Departamentu, który napisał          i odepchnął problem od siebie?  Tadeusz Markiewicz Ten oddział i lądowisko jest  również w związku ze wzmożonym ruchem związanym z bliskością autostrady. Również Państwowa Straż Pożarna dostała zadania. Jastrzębie jest usytuowane najbliżej, a za tym nie idą finanse, a jeśli idą to z wielkim opóźnieniem.   Grażyna Kuczera Będziemy się odwoływać, treść pisma i otrzymanej odpowiedzi przekażemy radnym. Pakiet onkologiczny w naszym szpitalu prowadzony jest bardzo dobrze, pacjent prowadzony jest w naszym szpitalu praktycznie „za rękę”. Uważam, że w tym szpitalu winna być również kardiologia inwazyjna.     II część posiedzenia – ok. godz. 12:00 Urząd Miasta sala 130 A  PORZĄDEK OBRAD:   1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Podatki i opłaty lokalne: 

 Projekt uchwały w sprawie wysokości stawek podatku od nieruchomości na terenie miasta Jastrzębie-Zdrój na 2017 rok,  
 Projekt uchwały w sprawie zwolnienia od podatku od nieruchomości na terenie miasta Jastrzębie-Zdrój nowo wybudowanych budynków mieszkalnych,  
 Projekt uchwały w  sprawie zwolnienia od podatku od nieruchomości na terenie miasta Jastrzębie-Zdrój nowo wybudowanych budynków i budowli zajętych na działalność gospodarczą,   
 Projekt uchwały w sprawie wysokości stawek podatku od środków transportowych na terenie miasta Jastrzębie-Zdrój na 2017 rok,   
 Projekt uchwały w sprawie wprowadzenia opłaty prolongacyjnej na terenie  miasta Jastrzębie-Zdrój,  
 Projekt uchwały w sprawie wprowadzenia na terenie miasta Jastrzębie-Zdrój opłaty targowej oraz określenia wysokości dziennych stawek opłaty targowej, określenia sposobu jej poboru i wyznaczenia inkasenta na terenie miasta Jastrzębie-Zdrój oraz zwolnienia z opłaty targowej niektórych rodzajów sprzedaży,     



4. Sprawy bieżące:  
 Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Jastrzębie-Zdrój,  
 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie-Zdrój na 2016 rok,  
 Projekt uchwały w sprawie organizacji wspólnej obsługi finansowo-

księgowej, administracyjnej i organizacyjnej dla szkół i placówek, dla 
których organem prowadzącym jest Miasto Jastrzębie-Zdrój, 
 

 Projekt uchwały w sprawie nadania statutu Miejskiemu Zespołowi Obsługi 
Szkół i przedszkoli w Jastrzębiu-Zdroju, 
 

 Projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr LVII/731/2010 Rady 
Miasta Jastrzębie-Zdrój z dnia 24.06.2010r. w sprawie zatwierdzenia 
statutu Miejskiego Zespołu Obsługi Szkół i Przedszkoli w Jastrzębiu-Zdroju, 
 

 Odpowiedź na pismo w sprawie bezpieczeństwa ruchu w kwadracie ulic 
Cieszyńska-Wyzwolenia-Kilińskiego, 
 

 Pismo Zarządu Oddziału Powiatowego ZOSP RP dot. zwiększenia dotacji 
przekazywanej ochotniczym strażom pożarnym.  
 5. Wolne głosy i wnioski. 

6. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji w dniu 24.08.2016r. 
7. Zakończenie posiedzenia. 
 Ad.1. Otwarcie posiedzenia.   Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa Publicznego i Samorządu Terytorialnego Tadeusz Markiewicz otworzył posiedzenie Komisji i powitał przybyłych - członków Komisji, gości oraz pracowników Urzędu Miasta.   Ad. 2. Przyjęcie porządku obrad.  Przewodniczący przedstawił proponowany porządek obrad, który następnie Komisja przyjęła jednogłośnie w głosowaniu.   Ad.3. Podatki i opłaty lokalne:  

 Projekt uchwały w sprawie wysokości stawek podatku od nieruchomości na terenie miasta Jastrzębie-Zdrój na 2017 rok  
Projekt uchwały przedstawił Dariusz Holesz – Skarbnik Miasta. 



Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. Stanowisko przyjęto głosami: za –5, przeciw –0, wstrzymujących się –0.  
 Projekt uchwały w sprawie zwolnienia od podatku od nieruchomości na terenie miasta Jastrzębie-Zdrój nowo wybudowanych budynków mieszkalnych,  

Projekt uchwały przedstawił Dariusz Holesz – Skarbnik Miasta. 
 
Tadeusz Markiewicz 
W tej sprawie mam nieco inne zdanie, wystarczyłby okres 3-letniego zwolnienia. 
Osoby, które rozpoczęły już budowę, nie mogą już skorzystać. Być może 
korzystniejszy byłby zapis „budynki oddane”.  
 
Skarbnik Miasta 
Uważam tę uwagę za słuszną, rozeznamy propozycję zgłoszoną przez Komisję.  
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. Stanowisko przyjęto głosami: za –5, przeciw –0, wstrzymujących się –0.  
 

 Projekt uchwały w  sprawie zwolnienia od podatku od nieruchomości na terenie miasta Jastrzębie-Zdrój nowo wybudowanych budynków i budowli zajętych na działalność gospodarczą,  
Projekt uchwały przedstawił Dariusz Holesz – Skarbnik Miasta. 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. Stanowisko przyjęto głosami: za –5, przeciw –0, wstrzymujących się –0.  

 Projekt uchwały w sprawie wysokości stawek podatku od środków transportowych na terenie miasta Jastrzębie-Zdrój na 2017 rok,  Projekt uchwały przedstawił Dariusz Holesz – Skarbnik Miasta. 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. Stanowisko przyjęto głosami: za –5, przeciw –0, wstrzymujących się –0.   

 Projekt uchwały w sprawie wprowadzenia opłaty prolongacyjnej na terenie  miasta Jastrzębie-Zdrój  Projekt uchwały przedstawił Dariusz Holesz – Skarbnik Miasta. 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. Stanowisko przyjęto głosami: za –5, przeciw –0, wstrzymujących się –0.   

 Projekt uchwały w sprawie wprowadzenia na terenie miasta Jastrzębie-Zdrój opłaty targowej oraz określenia wysokości dziennych stawek opłaty targowej, określenia sposobu jej poboru i wyznaczenia inkasenta na terenie miasta Jastrzębie-Zdrój oraz zwolnienia z opłaty targowej niektórych rodzajów sprzedaży,  



Projekt uchwały przedstawił Marek Krakowski– dyrektor Jastrzębskiego Zakładu 
Komunalnego. 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. Stanowisko przyjęto głosami: za –5, przeciw –0, wstrzymujących się –0.  
Ad.4. Sprawy bieżące:  

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Jastrzębie-Zdrój  Projekt uchwały przedstawił Dariusz Holesz – Skarbnik Miasta.  Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. Stanowisko przyjęto głosami: za –5, przeciw –0, wstrzymujących się –0.   
 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie-Zdrój na 2016 rok  Projekt uchwały przedstawił Dariusz Holesz – Skarbnik Miasta. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. Stanowisko przyjęto głosami: za –5, przeciw –0, wstrzymujących się –0.   
 Projekt uchwały w sprawie organizacji wspólnej obsługi finansowo-księgowej, administracyjnej i organizacyjnej dla szkół i placówek,                    dla których organem prowadzącym jest Miasto Jastrzębie-Zdrój  

Projekt uchwały omówiła Małgorzata Drzał – Dyrektor Miejskiego Zespołu Obsługi 
Szkół i Przedszkoli. 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. Stanowisko przyjęto głosami: za –4, przeciw –0, wstrzymujących się –0.  

 Projekt uchwały w sprawie nadania statutu Miejskiemu Zespołowi Obsługi Szkół i przedszkoli w Jastrzębiu-Zdroju,  
Projekt uchwały omówiła Małgorzata Drzał – Dyrektor Miejskiego Zespołu Obsługi 
Szkół i Przedszkoli. 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. Stanowisko przyjęto głosami: za –4, przeciw –0, wstrzymujących się –0.  

 Projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr LVII/731/2010 Rady Miasta Jastrzębie-Zdrój z dnia 24.06.2010r. w sprawie zatwierdzenia statutu Miejskiego Zespołu Obsługi Szkół i Przedszkoli w Jastrzębiu-Zdroju  
Projekt uchwały omówiła Małgorzata Drzał – Dyrektor Miejskiego Zespołu Obsługi 
Szkół i Przedszkoli. 



Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. Stanowisko przyjęto głosami: za –4, przeciw –0, wstrzymujących się –0.  
 Odpowiedź na pismo w sprawie bezpieczeństwa ruchu w kwadracie ulic 

Cieszyńska-Wyzwolenia-Kilińskiego, 
 
Komisja zapoznała się z treścią odpowiedzi na pismo.  
 

 Pismo Zarządu Oddziału Powiatowego ZOSP RP dot. zwiększenia dotacji przekazywanej ochotniczym strażom pożarnym.   
Ireneusz Zalasa – Naczelni Biura Zarządzania Kryzysowego i Spraw Obronnych – 
Pion Ochrony. 
Po dyskusji ze Skarbnikiem doszliśmy do wniosku że należy stworzyć mieszany system finansowania dotacyjno-budżetowy. Dotacja byłaby na drobne naprawy, sprzęt, opłaty. Główny budżet na badania wysokościowe, badania lekarskie, naprawy samochodów, uczestnictwo za udział w akcji, zakup umundurowania.   
Ad.5. Wolne głosy i wnioski. 
Komisja podjęła następujący wniosek do Prezydenta Miasta.  
Komisja wnioskuje o udzielenie radnym informacji dotyczącej planowanego uruchomienia spalarni odpadów komunalnych na terenie miasta.  
Stanowisko przyjęto głosami: za –5, przeciw –0, wstrzymujących się –0.  
Urszula Sobik Czy istnieje możliwość dofinansowania Spółki Wodnej poprzez zakup koparki?  
Skarbnik Miasta – ustawa to reguluje, możemy tylko i wyłącznie poprzez składki.  Należy sprawdzić przepisy w tym zakresie, problem jest w tym, że koparka jest środkiem trwałym. 
Ad.6. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji w dniu 24.08.2016r. 
Protokół  przyjęto głosami: za –4, przeciw –0, wstrzymujących się –0.  Ad.7. Zakończenie posiedzenia  
Tadeusz Markiewicz Dziękuję zebranym za przybycie i kończę obrady Komisji.            Protokołowała  Agnieszka Bąk                                                                                    Przewodniczący Komisji         Bezpieczeństwa Publicznego                    i Samorządu Terytorialnego                                         TADEUSZ MARKIEWICZ 


